
Zápis č. 10 1
ze dne 28.12. 2015

Zápis č. 10
ze zasedání  Zastupitelstva  městského  obvodu Hrabová, konaného dne

28.12.2015
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Přítomni: viz prezenční listina (příloha č. 1)
Nepřítomni: p. Ing. Bedřich Chlupatý (omluven) 
Jednání řídil: Igor Trávníček – místarosta, zahájeno 905 hod.
Volební komise: Mgr. Alica Strnišťová, Vladislava Kopitzová, Petr Novák
Návrhová komise: Ing. Jan Dvořák, Libor Lyčka, Petr Balušek
10/109.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová
určuje 
za  ověřovatele  zápisu  z  10.  zasedání  Zastupitelstva  městského  obvodu  Hrabová  p.  Ing.
Šumberu a p. Ing. Orkáče.

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jan Šumbera, Ing. Milan Orkáč 
Zapisovatel: Ing. Jan Socha
Ověření  zápisu z  minulého zasedání zastupitelstva (9.12.2015):
•   Petr Balušek – bez připomínek
• Petr Novák – bez připomínek

10/110.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

zprávu  ověřovatelů  zápisu  Petra  Baluška  a  Petra  Nováka  o  ověření  zápisu  z 9.  zasedání
Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 9.12. 2015.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Zaslaný návrh programu jednání: 

1. Volba starosty, místostarosty, popř. dalších členů výborů ZMOb
2. Návrh rozpočtu statutárního města Ostravy – městského obvodu Hrabová na rok 2016
3. Návrh rozpočtového výhledu statutárního města Ostravy – městského obvodu Hrabová

na období 2017-2019
4. Návrh rozpočtového provizoria příjmů a financování, běžných a kapitálových výdajů

statutárního města Ostravy – městského obvodu Hrabová na rok 2016
5. Poskytnutí  finančních  dotací  z rozpočtu  statutárního  města  Ostravy  –  městského

obvodu Hrabová
6. Úprava  rozpočtu  statutárního  města  Ostravy  –  městského  obvodu  Hrabová

k 31.12.2015
7. Návrh  na  uzavření   darovací   smlouvy  na  pozemek  parc.č.  713/15 –  ostatní

plocha, křižovatka ul. Perunova x Nešverova v k.ú. Hrabová
8. Návrh na ustanovení redakčního výboru Hrabovských listů 
9. Informace  o  činnosti  Rady  městského  obvodu  Hrabová  mezi  8.  a  9.  zasedáním

Zastupitelstva městského obvodu Hrabová
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10. Stanovení  měsíčních  odměn  za  výkon  funkce  neuvolněným členům  Zastupitelstva
městského obvodu Hrabová

11. Různé

Hlasování o poslaném programu zasedání:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Předsedající  p.  Trávníček  přistoupil  k volbě volební  komise.  Navrhl,  aby byla  3 členná a
pracovala ve složení:  Mgr. Alica Strnišťová, Vladislava Kopitzová a Petr  Novák. Dotyční
vyslovili se svou kandidaturou souhlas.

10/111.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

volí

členy volební komise pro volbu starosty, místostarosty a popřípadě  členů výborů   městského
obvodu  Hrabová  Mgr.  Strnišťovou,  paní  Kopitzovou  a  pana  Nováka  a  předsedkyní  této
volební komise Mgr. Alici Strnišťovou.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Předsedající p. Trávníček přistoupil k volbě návrhové komise. Navrhl, aby byla 3 členná a
pracovala ve složení: Ing. Jan Dvořák, pan Libor Lyčka a pan Petr Balušek. Dotyční vyslovili
se svou kandidaturou souhlas.

10/112.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

volí

členy  návrhové  komise  Ing.  Dvořáka,  p.  Lyčku  a  p.  Baluška  a  předsedou  této  návrhové
komise Ing. Jana Dvořáka. 

Hlasování: 13 pro, Ing. Dvořák se zdržel

Ad1) Volba starosty, místostarosty, popř. dalších členů výborů ZMOb

P. Trávníček navrhl, aby v souladu s jednacím řádem ZMOb Hrabová proběhla volba starosty,
místostarosty, popř. dalších členů výborů ZMOb veřejným hlasováním.

10/113.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje,

aby  volba  starosty,  místostarosty  a  popřípadě  členů  výborů  městského  obvodu  Hrabová
probíhala veřejným hlasováním.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Předsedající  p.  Trávníček  předal  řízení průběhu  voleb  předsedkyni  volební  komise  Mgr.
Strnišťové. Ta se otázala zastupitelů, koho navrhují do funkce starosty MOb Hrabová.
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Pan Libor Lyčka navrhl do funkce starosty městského obvodu Hrabová pana Igora Trávníčka.
Další návrhy podány nebyly. Pan Trávníček kandidaturu přijal.
Paní Strnišťová nechala hlasovat o návrhu.

10/114.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

zvolilo

podle § 84 odst.2,  písm.  m)  zákona č.128/2000 Sb.,  o  obcích (obecní  zřízení),  ve znění
pozdějších předpisů

a) starostou městského obvodu Hrabová pana Igora Trávníčka

Hlasování: 11 pro, proti: Ing. Dvořák, Ing. Petana CSc., zdržel se p. Trávníček

Pan Trávníček byl zvolen starostou městského obvodu Hrabová.

Nově  zvolený  starosta  p.  Trávníček  krátce  promluvil,  poděkoval  za  důvěru  a  poděkoval
exstarostovi Mgr. Naďovi, který starostoval bezmála 10 let. P. Trávníček strávil posledních
20 let ve vedení soukromé společnosti a nyní se seznamuje s prací ve veřejné správě. Hodlá se
mj. opírat o zkušenosti tajemníka Ing. Sochy.

Následuje volba místostarosty. Paní Mgr. Strnišťová vyzvala zastupitele, aby přednesli návrhy
na funkci místostarosty. Ing. Milan Orkáč navrhl na funkci místostarosty městského obvodu
Hrabová  Ing.  Bohumila  Rundta.  Ten  kandidaturu  přijal.  Žádné  další  návrhy  nepadly.
Předsedkyně volební komise Mgr. Strnišťová nechala o tomto návrhu hlasovat:
 
10/114.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

zvolilo

podle § 84 odst.2,  písm.  m)  zákona č.128/2000 Sb.,  o  obcích (obecní  zřízení),  ve znění
pozdějších předpisů

b) místostarostou městského obvodu Hrabová pana Ing. Bohumila Rundta

Hlasování: 13 pro, zdržel se Ing. Rundt
Ing. Bohumil Rundt byl zvolen místostarostou městského obvodu Hrabová.

Následovala  volba  člena  Finančního  výboru  ZMOb Hrabová.  Na  výzvu  Mgr.  Strnišťové
reagoval  Ing.  Jan  Dvořák,  který  navrhl  na  člena  FV  Ing.  Vladimíra  Petanu  CSc.  Ten
kandidaturu přijal. Nikdo jiný navržen nebyl.

10/115.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

volí

           členem finančního výboru            Ing. Vladimíra Petanu CSc.

Hlasování: 13 pro, zdržel se: Ing. Petana CSc.
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Ing. Petana CSc. byl zvolen členem FV ZMOb Hrabová.

Následovala  volba  funkce  předsedy  Finančního  výboru  ZMOb Hrabová.  Na  výzvu  Mgr.
Strnišťové reagovala Vladislava Kopitzová, která navrhla na předsedkyni FV Ing. Květoslavu
Hrabovskou. Ta kandidaturu přijala. Nikdo jiný navržen nebyl.

10/115.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

volí

předsedkyní výboru finančního Ing. Květoslavu Hrabovskou

Hlasování: pro 13, zdržela se Ing. Hrabovská

Ing. Květoslava Hrabovská byla zvolena předsedkyní Finančního výboru ZMOb Hrabová.

Mgr. Strnišťová předala slovo předsedajícímu starostovi p. Trávníčkovi k řízení zasedání. O
slovo se přihlásil místostarosta Ing. Rundt. Poděkoval za důvěru a vyzval ke konstruktivnímu
řešení problémů Hrabové napříč politickými stranami a hnutími.
Starosta Trávníček poděkoval p. Rundtovi a sdělil, že je to pro něho osobně velká úleva, když
bude moci využít zkušenosti Ing. Rundta.

Zasedání pokračuje projednáváním dalších bodů programů. 

Ad2) Návrh rozpočtu statutárního města Ostravy – městského obvodu Hrabová
na rok 2016

Starosta Trávníček předal slovo bývalému předsedovi FV Ing. Rundtovi, který projednávání
rozpočtu krátce uvedl  s tím,  že návrh rozpočtu byl  projednán Radou MOb Hrabová i  FV
ZMOb.  Připomínky  FV byly  téměř  všechny  Radou  MOb akceptovány,  ze  strany občanů
nebyla vznesena žádná připomínka, takže doporučuje rozpočet schválit.
Diskuze:
-Ing. Hrabovská upozorňuje, že v roce 2015 MO převzaté bytové hospodářství je ve ztrátě, na
rok 2016 je plánovaná ztráta dle jejich propočtů 1 322 tis. Kč. Ptá se vedení MO na koncepci
bytového hospodářství.
-Trávníček odpovídá, že koncepcí se bude zabývat po projednání v bytové komisi.
Ing. Orkáč M. uvedl, že na www. hrabova.info dal článek o hospodaření s byty a možném
zvýšení nájmu z bytů. Doporučuje, aby návrh na zvýšení nájmů připravil FV.
-Ing. Šumbera uvedl,  že tržní nájemné v nově opravených bytech je velmi podhodnocené.
Kritizuje zejména bývalé vedení MOb (2 volební období zpět), které nezpracovalo koncepci
BH. Vyzývá bytovou komisi, aby Radě MOb zpracovala koncepci BH.
-Ing. Rundt uvádí, že rozpočet bytového hospodářství na rok 2016 je v podstatě vyrovnaný,
což je ale zkresleno tím, že zde do nákladů nejsou započítávány mzdové náklady 2 pracovnic
BH. Uvedl, že výše nájemného v bytech byla upravována v roce 2014.
-Ing. Dvořák sdělil, že zodpovědnost za koncepci BH má RMOb, nikoliv bytová komise. Dále
uplatnil 2 dotazy: - §6112 co jsou 120 tis. Kč dary obyvatelstvu
                             - zda je akceptován požadavek komise pro děti a mládež, navýšení
příspěvku o 15 tis. Kč.
Oba dotazy zodpověděla ved.  odboru financí  a  správy majetku  Ing.  Ziobrová:  jedná  se o
odměny  členům  komisí  RMOb  a  výborů  Zastupitelstva  MOb.  Požadavek  na  navýšení
příspěvku pro komisi DaM je v rozpočtu na rok 2016 akceptováno.
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-Mgr. Naď namítá, že otázky k BH nepatří k diskusi o rozpočtu
-Ing. Šumbera nesouhlasí, protože ztrátové hospodaření BH je kryto rozpočtem MOb
-Ing.  Petana  CSc.  kritizuje  provedení  hřiště  na  Paskovské  35  (štěrk)  a  upozorňuje,  že
dopadová  plocha  se  bude  muset  v roce  2016  přeřešit,  což  budou  vynaložené  náklady
z rozpočtu MOb
-p. Trávníček uvádí, že je to zřejmě chyba projektanta, ale v rozpočtu rezerva je
-Ing. Šumbera chce o problematice hřiště hovořit v různém a požaduje, aby jeho připomínky a
připomínky Ing. Hrabovské byly uvedeny v zápisu  
- p. Trávníček navrhuje, aby byla ukončena debata k BH a zabývaly se tím orgány města
-Ing. Orkáč M. uvádí, že ač navyšování nájemného v bytech je nepopulární, bude to nezbytný
krok.  Chce,  aby  v zápise  bylo  uvedeno,  že  požaduje  uložit  úkol  FV  ke  stanovení  výše
nájemného.
-Mgr. Naď nesouhlasí, že se 10 let neřešilo BH, uvádí, že není celostátní koncepce BH a vůle
ke  zvyšování  nájemného.  Nejsou  jednoduchá  řešení  bytového  fondu.  Otázka  zvyšování
nájemného  o  pár  korun  není  koncepčním  řešením,  ale  jen  populismem.  Zabývejme  se
desítkami miliony Kč do BF, ale nikoliv zvedáním nájemného o pár Kč.
-Ing.  Šumbera  obvinil  exstarostu  Nadě  z populismu,  demagogie,  která  zavání  politickou
korupcí, kdy si kupovali hlasy občanů nízkým nájemným z bytů. Kritizuje cenu 28Kč za 1m2
v malometrážních bytech 1.kategorie.
-Mgr. Naď se brání, poukazuje, že debata by se měla vést k rozpočtu
-Ing.  Dvořák  upozorňuje,  že  by  o  opravách  bytů  měla  jednat  bytová  komise,  navrhuje
uzavření debaty o BH
-občan Ing. Orkáč R. poukazuje na to, že 220 bytů x 50m2x 22 jsou 220 tis. Kč měsíčně, což
podle něho nejsou zanedbatelné peníze. Ptá se, proč v BH nepracují 1,5 prac. síly, ale 2.
-Ing.  Rundt  odpovídá,  že  1,5  úvazek byl  návrh  FV, ale  po rozboru  bývalý  pan tajemník
stanovil 2 úvazky.
-Ing. Šumbera uvádí, že je nutno vést debatu o původně regulovaném nájemném u starých
bytů a nově upravených bytů.
-Mgr. Naď zpochybňuje debatu o BH
-p. Trávníček ukončuje debatu k BH, vyzývá k dalším připomínkám k rozpočtu MOb na rok
2016
-Ing.Orkáč R. se ptá na manko v BH
-Mgr. Naď odmítá pojem manko a poukazuje na vyšší kvalitu péče o bytový fond
-p. Trávníček ukončil debatu k rozpočtu a čte usnesení a nechává o něm hlasovat:

10/116.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

schvaluje

předložený návrh rozpočtu statutárního města Ostravy -  městského obvodu Hrabová na rok
2016 ve výši 55 401 tis. Kč v členění:
příjmy celkem po konsolidaci 42 849 tis. Kč
financování 12 552 tis. Kč
Celkové zdroje 55 401 tis. Kč               

běžné výdaje po konsolidaci 41 427 tis. Kč  
kapitálové výdaje 13 974 tis. Kč   
Celkové výdaje 55 401 tis. Kč                          

Hlasování: pro 13, proti Ing. Šumbera
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Ad3)  Návrh  rozpočtového  výhledu  statutárního  města  Ostravy  –  městského
obvodu Hrabová na období 2017-2019

Bod uvedl starosta Trávníček.

Diskuze:
-Ing.  Šumbera  žádá,  aby  mu  bylo  zodpovězeno,  které  stěžejní  investiční  akce  zde  jsou
zahrnuty
-starosta Trávníček uvedl, že to bude předmětem věcné diskuse
-Ing. Šumbera tvrdí, že není dlouhodobá koncepce investic
-Ing.Dvořák uvádí, že smyslem rozpočtového výhledu je stanovit, jaké jsou budoucí zdroje
k rozdělení
-Mgr.Naď uvádí, že je to materiál pro materiál
-Ing.Šumbera namítá, že občané neví, kam se bude Hrabová v příštích letech ubírat

10/117.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

schvaluje

předložený návrh rozpočtového výhledu statutárního města Ostravy – městského obvodu 
Hrabová na období  2017 - 2019.

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Ad4) Návrh rozpočtového provizoria příjmů a financování, běžných a kapitálových
výdajů statutárního města Ostravy – městského obvodu Hrabová na rok 2016

Jelikož byl v předchozím bodě schválen rozpočet MOb Hrabová na rok 2016 navrhl starosta
Trávníček  stažení  tohoto  bodu  z programu.  Zastupitel  Ing.  Orkáč  namítl,  že  stažení
z programu by mohlo  znamenat  jeho opětovné  zařazení  na další  zasedání  ZMOb a  proto
navrhl formulaci „ruší“. 

10/125.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

ruší

bod 4. Programu 10. zasedání:  Návrh rozpočtového provizoria příjmů a financování,
běžných  a  kapitálových  výdajů  statutárního  města  Ostravy  –  městského  obvodu
Hrabová na rok 2016

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Ad5)  Poskytnutí  finančních  dotací  z rozpočtu  statutárního  města  Ostravy  –
městského obvodu Hrabová

starosta Trávníček uvedl bod s tím, že obsahuje příspěvky pro 7 žadatelů
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Diskuze:
-Ing. Orkáč R. se ptá, zda si o příspěvek požádal postižený pan ZB
-starosta Trávníček ani exstarosta Naď takovou žádost neevidují
-Ing. Orkáč R. se ptá, proč příspěvek neobdrží o.s. Torali
-Mgr. Naď objasňuje, že byla vůle přispět na konkrétní akce prostřednictvím kulturní komise,
nikoliv na provoz společnosti (např. server Hrabova-info)
Mgr. Naď vede polemiku s Ing.R. Orkáčem
- Ing.Orkáč R. si stěžuje, že jako předseda sdružení neobdržel zpětnou odpověď na žádost o 5
tis. Kč a vyjmenovává akce, na které by je použili
-starosta Trávníček bere informace na vědomí a přislíbil, že je ochoten o žádosti o.s. Torali
(na konkrétní akce) jednat
-Mgr. Naď shrnuje a vysvětluje proces podávání žádostí sdružení o dotace a jejich přidělování
-Ing. Orkáč M. jen upřesňuje, že předložený materiál je možné na zasedání ZMOb změnit
-starosta Trávníček nedoporučuje materiál stahovat, doporučuje ukončit debatu
-Ing. Dvořák slyšel informaci, že jeden člen Rady slibuje, že zařídí dotaci
-starosta Trávníček to striktně odmítl
-oba pak vedou polemiku, zda jsou stanovena pravidla přidělování dotací
-Mgr.  Naď  kritizuje  bývalého  místostarostu  (Dvořáka),  za  tvrzení,  že  neexistuje  systém
rozdělování dotací
-starosta Trávníček nechává hlasovat o usnesení:

10/119.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

rozhodlo

poskytnout účelové neinvestiční dotace z rozpočtu statutárního města Ostravy – městského
obvodu Hrabová na rok 2016 a uzavřít smlouvy o poskytnutí neinvestičních účelových dotací
s těmito subjekty:
-Občanské sdružení MUDr. Marcely Poláčkové, Bělidla 764/4, 720 00 Ostrava
IČ: 22840095                     ve výši 15.000,-Kč
na provoz Divadla tety Chechtalíny
-Knihovna města Ostravy, příspěvková organizace, 28. října 289/2, 702 00 Ostrava
IČ: 00097586  ve výši 15.000,-Kč
na  nákup  nových  knih  pro  uživatele  knihovny,  případné  interiérové  dovybavení  pobočky
Knihovny města Ostravy v Ostravě – Hrabové, Paskovská 31
-TJ Sokol Hrabová, Paskovská 209, 720 00 Ostrava
IČ: 44741553   ve výši 120.000,-Kč
na zajištění sportovní činnosti oddílů TJ Sokol Hrabová
-Sdružení rodičů Jablíčko, Příborská 28, 720 00 Ostrava
IČ: 26613859   ve výši 20.000,-Kč
na zajištění akcí, které sdružení pořádá pro své členy a jejich děti 
-Český svaz chovatelů Základní organizace Ostrava – Hrabová 
IČ: 69610789   ve výši 10.000,-Kč
na pokrytí nákladů spojených s „Místní výstavou drobných zvířat“
-Sbor dobrovolných hasičů Ostrava – Hrabová, Paskovská 175/112, 720 00 Ostrava
IČ: 64989771        ve výši 30.000,-Kč 
na činnost družstva mladých hasičů
-Sbor dobrovolných hasičů Ostrava – Hrabová, Paskovská 175/112, 720 00 Ostrava
IČ: 64989771        ve výši 30.000,-Kč
na oslavy 120 let založení SDH Hrabová
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a zmocňuje

starostu statutárního města Ostravy městského obvodu Hrabová k podpisu smluv dle tohoto
usnesení.

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

-občanka Ing. Tomisová se ptá, zda Rada MOb Hrabová o.s. Torali v roce 2016 přispěje
-starosta Trávníček slíbil, že se s panem předsedou Orkáčem R. sejde a budou o dotaci jednat

Ad6.) Úprava rozpočtu statutárního města Ostravy – městského obvodu Hrabová
k 31.12.2015

Starosta  Trávníček tento bod krátce uvedl  a  jelikož  k němu nebyla  žádná diskuse,  nechal
hlasovat:

10/120.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

schvaluje
rozpočtové opatření Rady města Ostravy, kterým se

zvyšují 
převody mezi statutárními městy a měst. obvody-příjmy
§ 6330, pol 4137, ÚZ 3637, org. 21 o       1 tis. Kč

zvyšují
běžné výdaje
§ 3745, pol. 5169, ÚZ 3637 o       1 tis. Kč

schvaluje
rozpočtové opatření Zastupitelstva města Ostravy, kterým se
zvyšují
převody mezi statutárními městy a městskými obvody
§ 6330, pol. 4137, ÚZ 1355 o           29 tis. Kč

zvyšují
běžné výdaje
§ 6171, pol. 5901 o           29 tis. Kč

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

10/121.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 
schvaluje
rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 19, kterým se

snižuje
financování
pol. 8115 o 5 100 tis. Kč
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snižují
převody mezi statutárním městem a městskými obvody
§ 6330, pol. 5347, ÚZ 621, org. 621 o 5 100 tis. Kč

snižují
neinvestiční příspěvky zřízeným příspěvkovým organizacím
§ 3111, pol. 5331 o      55 tis. Kč
zvyšují
běžné výdaje
§ 6171, pol. 5901 o      55 tis. Kč

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

10/122.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 
schvaluje
rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 20, kterým se

zvyšují
nedaňové příjmy
§ 2219, pol. 2119 o       3 tis. Kč

zvyšují
běžné výdaje
§ 6171, pol. 5492 o       3 tis. Kč
a
rozpočtová opatření městského obvodu Hrabová č. 21, kterými se
zvyšují
daňové příjmy
pol. 1341 o             8 tis. Kč
zvyšují
nedaňové příjmy
§ 2219, pol. 2119 o           16 tis. Kč

zvyšují
běžné výdaje
§ 3613, pol. 5154 o 2 tis. Kč
§ 3613, pol. 5169 o 1 tis. Kč
§ 3722, pol. 5169 o           24 tis. Kč
§ 3745, pol. 5171 o 5 tis. Kč
§ 5512, pol. 5162 o 1 tis. Kč
§ 5512, pol. 5172 o 4 tis. Kč
§ 6171, pol. 5139 o 5 tis. Kč
§ 6171, pol. 5173 o 3 tis. Kč

snižují
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běžné výdaje
§ 3613, pol. 5162 o             3 tis. Kč
§ 3745, pol. 5137 o 5 tis. Kč
§ 5512, pol. 5137 o 4 tis. Kč
§ 5512, pol. 5169 o 1 tis. Kč
§ 6171, pol. 5167 o 8 tis. Kč

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Ad7.) Návrh  na  uzavření  darovací  smlouvy  na  pozemek  parc.č. 713/15 –  ostatní
plocha, křižovatka ul. Perunova x Nešverova v k.ú. Hrabová

Starosta Trávníček tento bod krátce uvedl.

10/123.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

rozhodlo

na straně obdarovaného o uzavření darovací smlouvy na pozemek parc.č. 713/15 – ostatní
plocha o výměře 24 m2, křižovatka ul. Perunova x Nešverova v k.ú. Hrabová, s dárcem paní
A.K., dle předloženého návrhu.

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Ad8.) Návrh na ustanovení redakčního výboru Hrabovských listů 

Starosta  Trávníček  tento  bod  uvedl  s tím,  že  se  v mezidobí  o  zřízení  redakčního  výboru
jednalo. Oslovil pár lidí, kteří by mohli vytvořit redakční radu a ti mu sdělili, že žádný výbor
Hrabovských listů nebude.
Diskuse:
-Ing. Šumbera navrhuje tento bod stáhnout z programu
-Občan Ing.Orkáč R. se ptá, zda Rada Hrabovských listů existuje, popř. kdo HL řídí
-Mgr. Naď polemizuje s občanem Ing.Orkáčem o tom, kdo řídí HL
-Mgr.Strnišťová  vysvětluje,  že  po  odchodu  2  členů  redakční  rady  tato  neexistuje  a  za
vydávání  HL  zodpovídá  Rada  MOb  Hrabová.  V této  chvíli  se  o  podobě  redakční  rady
vyjednává.

10/124.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

schvaluje  stažení  bodu  8  Návrh  na  ustanovení  redakčního  výboru  Hrabovských  listů  z
programu

Ing.  Orkáč  M. navrhuje,  aby Rada MOb rozhodla,  kdy tento  bod znovu zařadí  na pořad
zasedání ZMOb.

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o
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Ad9.) Informace o činnosti Rady městského obvodu Hrabová mezi 8. a 10. zasedáním
Zastupitelstva městského obvodu Hrabová

Starosta tento bod krátce uvedl.
Diskuse:
-Ing. Dvořák se ptá na stanovení pravidel pro rozdělování odměn pro členy komisí Rady MOb
a výborů ZMOb.
-starosta Trávníček namítá, že pravidla je složité stanovit. Vycházelo se z návrhů předsedů
komise a výboru
-Ing. Dvořák s tím polemizuje
-paní  Kopitzová  sděluje,  že  o  činnosti  komise  ví  nejvíce  jejich  předseda  a  zpochybňuje
stanovení pravidel. Navrhuje, aby podmínky srovnala RMOb.
-Mgr. Naď se s tím ztotožňuje
-tajemník Ing. Socha představil  model stanovení odměn ve Štramberku (paušál  za každou
pasívní účast a bonus za aktívní účast)

10/125.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

informace o činnosti Rady městského obvodu Hrabová mezi 8. a 10. zasedáním Zastupitelstva
městského obvodu Hrabová

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Ad10.)  Stanovení  měsíčních  odměn  za  výkon  funkce  neuvolněným  členům
Zastupitelstva městského obvodu Hrabová

Tento bod přednesl po souhlasu starosty tajemník Ing. Jan Socha. Uvedl, že důvodem pro
změnu je nařízení vlády ČR, kterým se mění nařízení vlády č.37/2003 Sb. o odměnách za
výkon  funkce  členům  zastupitelstev,  ve  znění  pozdějších  předpisů.  Upravené  odměny  se
poskytnou od 1.1.2016 a jejich zvýšení je o 3%.
Druhým důvodem jsou dnešní volby, kdy došlo ke změně uvolněných i neuvolněných funkcí.
Obě tabulky jsou u p. tajemníka k dispozici.
Starosta Trávníček navrhuje 10 min. přestávku, během které se s těmito tabulkami zastupitelé
seznámí.

Zasedání Zastupitelstva MOb Hrabová bylo přerušeno v 10:50. Následovala přestávka.
Po přestávce bylo zasedání zahájeno v 11:05.

10/126.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

a) schvaluje

stanovení měsíčních odměn za výkon funkce neuvolněných členům Zastupitelstva městského
obvodu Hrabová s účinností a ve výši dle přílohy 

b) rozhodlo



Zápis č. 10 12
ze dne 28.12. 2015

o úpravě měsíčních odměn za výkon funkce neuvolněným členům Zastupitelstva městského
obvodu Hrabová s účinností a ve výši dle přílohy důvodové zprávy.

Hlasování: pro 11, zdrželi se Ing. Dvořák a Ing. Petana CSc., Mgr. Naď nebyl přítomen.

Ad11.) Různé
-Ing. Šumbera se vrací k problematice dětského hřiště na Paskovské ulici a navrhuje, aby se
hřiště opravilo z rozpočtové rezervy.
-starosta  Trávníček  doporučuje,  aby  paní  Králová  připravila  návrh  na  opravu  povrchu
dopadových ploch na dětském hřišti
-občanka Ing. Tomisová namítá,  že vybudování hřiště nebyla chyba projektanta,  ale chyba
zadání
-Ing. Šumbera obhajuje řešení projektanta, ale čas ukázal, že v podmínkách Hrabové to není
šťastné řešení
-Ing. Tomisová: městský obvod na to doplatí
-občan Ing. Orkáč R. poukazuje, že stejný problém je na dětském hřišti u ZŠ
-referent investic paní Králová namítá, že problém dětského hřiště u ZŠ není identický jako na
ul. Paskovské, neboť u ZŠ není zbudována podkladová plocha
V 11:15 se vrátil Mgr. Naď
-Ing. Petana  CSc.  kritizuje  výši  pokuty firmě realizující  vnitroblok.  Namítá,  že staveniště
nebylo vyklizeno k 31.1.2015, ale podle jeho údajů až 22.3.2015. Kritizuje, že nebyl veden
stavební deník a nefungoval autorský dozor.
Táže se: Jaké ponaučení z tohoto případu úřad vyvodí?
              Jak se po těchto zkušenostech změnil a uvedl do souladu se zákony a vyhláškami
proces investiční výstavby.
Ing. Petana rozvinul debatu, aby se u dalších investic MOb určila potřebnost této investice
nejen z pohledu její výše, ale též kvůli potřebě budoucích provozních nákladů. Chce, aby se u
každé akce stanovil  popis pracovních míst,  povinnosti,  zodpovědnost,  kontrola,  podpisová
práva. Poukazuje na flagrantní porušování stavebního zákona.
-starosta  Trávníček  si  některé  body  poznačil  a  bude  vyžadovat  popisy  pracovních  míst.
Nebránil  by  se  vypsání  referenda  o  budování  kulturního  domu  v Hrabové,  neboť  bude
problém po náročné investici udržet provoz neztrátový.
-Ing. Dvořák se domnívá,  že rozhodnutí o výstavbě kulturního domu v Hrabové nemá být
předmětem referenda. Dále Ing. Dvořák poukazuje na chybu v zápisu z 8. zasedání ZMOb
z 18.11.2015, které napadl i na zrušeném zasedání ZMOb 16.12.2015. Žádá o úpravu zápisu
na str.8, 5. řádek odspodu.
Poděkoval paní Jiřině Kelnarové, bývalé vedoucí odboru organizačního, soc. a vnitřních věcí.
Dále kritizoval  četnost  a  termíny zasedání  zastupitelstev.  Navrhuje  stanovit  harmonogram
jednání a čas posunout spíše na 17. hodinu.
-starosta s harmonogramem svolávání zasedání ZMOb souhlasí a hodlá to předložit na jedno
z prvních jednání Rad MOb Hrabové v roce 2016.
-Ing. Petana CSc. požaduje před rozhodnutím o výstavbě KD zpracovat studii proveditelnosti.
-Ing. Dvořák uvedl, že 7.1. 2016 o KD bude jednat komise výstavby
-zastupitel Ing.Orkáč po několikáté upozorňuje, že orientační šipka pro cyklisty u Lyčků je
orientována  v opačném  směru.  Dále  požaduje,  aby  se  Finanční  výbor  zabýval  otázkou
zvyšování  nájmů  z bytů.  Chce  vědět,  jak  hospodaří  moštárna.  Tvrdí,  že  Městská  policie
v Hrabové neplní svou funkci. Jako příklad uvádí toulavé psy. Navrhuje zrušit MP v Hrabové
a zřídit inspektora veřejného pořádku.
-starosta  Trávníček  uvádí,  že  schůzky  s MP  jsou  každý  měsíc,  další  je  plánována  na
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12.1.2016.
-Ing. Hrabovská doporučuje, aby si FV stanovil plán činnosti na rok 2016.
-Ing. Dvořák kritizuje, že parkují auta v prostoru u ZŠ (ul. Šrobárova)
-starosta Trávníček reagoval, že MP byl na toto MOb upozorněna
-Ing.Petana CSc. kromě potvrzení nedovoleného parkování poukázal na nešvar pobíhajících
psů po dětském hřišti Paskovská
-Ing. Dvořák navrhuje umístění tabulky na plot dětského hřiště-zákaz vodění psů
-Mgr.Naď apeluje na morální kulturu vlastníků psů
-zastupitel Novák navrhuje, aby zastupitelé byli informováni, kdy bude schůzka s MP, aby se
mohli zúčastnit
-občan Ing.  Orkáč  R.  podporuje  názor  Ing.  Dvořáka  na pobíhající  psy  u  dětského hřiště.
Otevřel  téma budoucnosti  kulturního domu v Hrabové. Připojuje  se ke kritice Ing.  Petany
CSc.  budování vnitrobloku. Dále připomněl, že počátkem roku má probíhat beseda k otázce
prodloužené Mostní. Ostatní náměty je připraven poslat emailem.
-starosta Trávníček reagoval na některé náměty, např. tím, že v poslední době byly důležitější
věci  než besedovat  o  prodloužené Mostní,  ke KD bude jednat  komise výstavby.  Bude to
obrovská investiční akce.
-Mgr.Naď rekapituloval jednání o možnostech odkoupení objektu U lípy pro přestavbu na
budoucí kulturní dům.
-Ing. Dvořák zopakoval, že o KD bude jednat komise výstavby 7.1.2016.
-občan Houžvička poukázal na nepořádek na autobusových zastávkách. Rovněž poukázal na
to,  že  na  zasedání  ZMOb  není  přítomen  šéfredaktor  Hrabovských  listů  a  pak  má
zprostředkované informace.
-Mgr. Naď chtěl  opětovně vysvětlit  svůj názor na budoucnost KD (veřejnost ho okřikuje)
polemizuje, že by šéfredaktor HL musel chodit na všechna zasedání ZMOb Hrabové.
-občanka  Ing.  Tomisová  kritizuje  nálety,  traviny  a  kaluž  a  nedodělky  po  budování
vnitrobloku.
-starosta Trávníček přislíbil, že se spolu s paní Královou touto otázkou budou zabývat.
-občan Ing. Orkáč R.se ptá na chodník směrem od hasičárny k ul. Jezerní
-paní Králová dotaz zodpověděla, chodník bude v šířce 1,5m.
-Ing. Dvořák poděkoval paní Králové
-Mgr.Naď poděkoval komisi výstavby
-Ing. Šumbera informoval o aktivitách Kontrolního výboru, které mu připravil předseda KV
Ing. Chlupatý.
-Ing.  Hrabovská  uvedla,  že  chyby v účetnictví  vytýkané  auditem měly  být  odstraněny do
konce ledna 2016, kontrola Magistrátu bude posunuta nejméně na březen, dokdy by závady
měly být odstraněny. 
-Ing. Orkáč R. se ptá, zda je šance sankcionované fin. prostředky získat zpět. Ing. Hrabovská
mu odpověděla, že nikoliv.
-Ing. Tomisová poukazuje na neplatiče a prázdné byty, ze kterých městský obvod nevybírá
žádné nájemné. MOb Hrabová tak unikají finanční prostředky.
-starosta  Trávníček  komentoval,  že  proces  vyklizení  a  znovu  obsazení  bytů  je  poměrně
zdlouhavý.
-Ing.Tomisová  apeluje,  aby  se  městská  policie  v žádném případě  nerušila  (bezdomovci  u
Šídlovce).
-Ing. Šumbera potvrdil, že kontaktní centrum MP v Hrabové se rušit nebude.
-paní Kopitzová se ptala tajemníka na řešení problémů s účetní na finančním odboru
-Ing.Socha sdělil, že je zajištěno pracovnicí na DPP zpracování účetní závěrky za rok 2015 a
jsou vyhlášena 2 výběrová řízení na hlavní účetní a referenta majetku.
-Ing.Orkáč  R.  poděkoval  panu  tajemníkovi  za  změnu  na  úřadě  MOb  a  místostarostovi
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Ing.Rundtovi za rozhodnutí kandidovat do vedení MOb Hrabová.

Pan  starosta  Trávníček  požádal  předsedu  návrhové  komise  Ing.  Dvořáka  k přečtení
závěrečného usnesení z tohoto zasedání ZMOb Hrabová.

Pan starosta Igor Trávníček poděkoval zastupitelům i občanům za aktivní přístup a popřál
všem hodně zdraví a úspěchů v novém roce 2016.

Zasedání ZMOb Hrabová bylo ukončeno ve 12:35 hod.


